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ČESKO: Tak se nám s demonstracemi roztrhl pytel, že? Nedávno se dezoláti svolali v
původních počtech, které se velmi podobaly loňskému září, jen to díky takřka uniformním
českým vlajkám vypadalo mnohem disciplinovaněji než tenkrát. Místo živelnosti nastoupila
organizace, že to chvílemi už připomínalo kázeň… jsme o tři týdny dál a neslyšíme, že by se
nám tým kolem Jindry Rajchla rozhádal. Loni v tuto dobu už letěla světem videa, kterak se
organizátoři navzájem zradili a slouží globalistickým strukturám. Teď vidím naprosto
opačnou situaci. Organizační tým se rozrůstá a snaží se organizovat příští akci lépe a
radostněji.

Mediální hnojomety ohledně Rajchlovy dehonestace také moc nezabraly… kámen tentokrát nepadl
do vody, ale spíš do oleje. Hladina se skoro nerozvlnila, ale intervjukům se podařilo zařídit, že už
dneska zná Jindru skoro každý. Láďa Vrábel už není vtělené zlo (třeba ho teď přestanou
kriminalizovat) a novináři mají nový objekt své obsese.

Hele, to musíte uznat i vy, co Jindru moc nemusíte – že je to docela prča, jak do něj teď Novinky a
Česká televize ryjí. Jak si zvou jednoho samozvaného experta za druhým, jak se snaží a hemží, jak
zoufale potřebují něco vydolovat… a nic z toho. A naopak zjišťují, že se jim to vrací jak bumerang v
podobě stále rostoucí popularity českého Donalda Trumpa. Je to teď docela dobrá schíza… strašení
nepomohlo a vymlčet už ho nemohou. Co včil, že?

V pondelí demonstrovali odboráři před úřadem vlády a Babiš tam byl s nimi. Prý byl na demonstraci
poprvé. Novinky se snažily zdůraznit, že je miliardář, i Fiala se o tom zmínil, jako že jde o šílenou
absurditu (Mimochodem, tady vidíte, jak je nutné tu jednotnou mediálně politickou frontu narušovat
– demonstrace ještě pořádně nezačala a libtardi v politice mluvili úplně stejně jako libtardi v
médiích. Prostě se domluvili dopředu na taktice, jak to budou komunikovat), ale podle mě to tedy
vůbec absurdní není. Už loni jsem na demonstraci viděl lidi, kteří rozhodně nemají hluboko do vrecka
a zjistil jsem z mnoha osobních jednání, že proti této vládě fakt nejsou jen zadlužení chudáci bez
zubů. Proti této vládě jsou všichni, kteří si zachovali trochu zdravého rozumu a fantazie, aby si
dovedli představit, kam to všechno spěje.

Jo vládo, máš fakt problém. Miliardáři chodí na demonstrace a sbratřují se se svými bývalými
úhlavními nepřáteli odboráři, jejichž zájem je, přesunout co největší kus zisku do mezd. Fiala se o
tom zmiňuje jako o absurditě, ale ve skutečnosti by ho to mělo děsit. Proletariát se nám sbratřuje s
ekonomickou elitou. Přemýšlím, jestli takové situace už někdy nastala. Vím o buržoazních revolucích,
kdy ti uprostřed využili ty dole, aby svrhli ty nahoře. A když se jim to podařilo, na ty dole rádi
zapomněli. Vím o utopických hnutích, kdy ti dole spolu s těmi uprostřed odstraňovali staré pořádky a
zavrhovali svou zkaženou minulost, aniž by si tím jakkoliv pomohli.

Ale že by se ti nahoře sbližovali s těmi dole, aby naopak uchránili starý pochopitelný svět a zároveň ti
nahoře byli ochotni uznat, že všechno se nedá řešit jen dravým trhem a ti dole naopak uznali, že
nemohou žít jen z přerozdělování… sakra, byla někdy v dějinách taková situace? Majitel zámečnické
firmy se cítí být na stejné lodi se svým zaměstnancem zámečníkem, protože oba chtějí mít funkční
stát a děsí se, jakou další grýndýlovou kravinu vymyslí evropská komise a ještě více se děsí, že tomu
Fiala zase bude nadšeně tleskat. Český miliardář má stejného nepřítele jako český Honza –
pracovníka v globálních korporacích, co plynule přechází do globálních neziskovek a české politiky.

Jo, jasně… ještě se to celé nepropojilo. Staré hříchy a staré rozeštvávání tu stále ještě existuje a
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nepominulo. Ale kurňa, takhle přece vypadá, když se národ probouzí, ne? Když mají ekonomické
elity, co dokázaly uspět v globální konkurenci, vlastně totožné obavy jako běžný venkovský lid. Nic
necharakterizuje dnešní hybridní dobu víc, než osobní Vidlácké konstatování, že v Praze má venkov
spoustu příznivců na Hanspaulce. Nekecám. Samotného mě to překvapilo. Oni tam také nechtějí
přijít o svoje podniky ve prospěch nějaké ojroutopie, stejně jako my nechceme přijít ze stejného
důvodu o své domy.

K tomu si přidejte i menší počiny. Chodí se na náměstí se svíčkami. Vedle demonstrace na Václaváku
to vypadá malé, ale oni se tam další dezoláti dávají dohromady. Zjišťují, že jich není úplně málo a
zjišťují, jak málo rozdílů mezi nimi je. Bloger Vlk inzeruje u sebe Kose pochod za mír bez politiků. To
musím také trochu zpropagovat, protože se v tom stále angažují ty stejné dámy, které s tím loni
začaly. Ženy za život. Stále se tam hraje písnička od Qíly o tom, že své syny pro válku nedám. Teď v
sobotu to vyvrcholí v Praze. Začíná se v Holešovicích na výstavišti ve 14.00. Kdo máte čas, běžte
tam. Sice teď Řehku někam schovali, aby se na mobilizaci tak okatě netěšil a Fiala už také přestal s
kecama, že jsme ve válce, ale není od věci jim připomenout, že jim děti pro rozstřílení za evropské
hodnoty nedáme.

Doba nám prostě pádí kupředu a vláda národní zkázy nás žene do houfu. Prezidentská volba byla
naše Kulikovo pole. Napravila ledacos z covidové občanské války. Leckdo překročil svůj stín a kdo to
nedokázal, ten zůstal daleko vzadu. Jsem rád, že všichni ti, se kterými jsem se v uplynulém roce
potkal a pobratřil, byli schopni těchto kroků. Ne kvůli mě… jen jsem se prostě dostal do dobré
společnosti. Jsem rád, že jsem se mohl dívat i mezi čtenáři a diskutéry na posuny v jejich vnímání
světa a hřeje mě, že jsem tomuto sbližování alespoň trochu také přispěl… i když samozřejmě nejvíc
práce pro to udělal Fiala…

Všechny tyhle pramínky se dříve nebo později spojí do mohutného proudu. Ještě z nich leckdo věří,
že právě on bude ten nejsilnější. Ale ono je to vlastně jedno. Velké proudy nakonec vstřebají ty malé.
Stane se to, protože jedeme z kopce. Stane se to, protože naše vláda nedělá ve skutečnosti nic, aby
náš pád zmírnila, nebo dokonce zastavila. Na rovině se z řeky může stát bažina plná malých louží z
osobních zájmů. Na rovině se může ledacos z síly původních bystřin ztratit. Protože není důvod
někam téci. Není důvod se spojovat. Všechno je v pořádku. Ale teď to tak nebude. Málokdy čekal
tento národ tak prudký sešup, jako nás čeká teď. Teď to všechno teprve začíná a už teď se dáváme
dohromady. Než dojedeme tam dolů, tak to bude proud, kterému nikdo neodolá.

Jo a ještě jedna poznámka. Tomáš Baldýnský má radost, že demonstrant, co měl na batohu znak
Wagnerovy skupiny, půjde k soudu a hrozí mu patnáct let. Tetelí se blahem, že se konečně začíná
něco dít… Jako by neměly být volby, jako by se dějiny nikdy neotočily. Jako by přesně takové zákony
nakonec nepožíraly své děti. Uvědomuje si, že se to tady může taky snadno otočit a pak přesně tyhle
paragrafy budou uplatněny na něho?
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